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Boxtel, 20 april 2012 
 
Betreft:  vragen ex artikel 37 RvO, toegankelijkheid Elisabethdael/Vinckenrode 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
Toegankelijkheid Elisabethdael/Vinckenrode 
Een aantal weken geleden heeft onze fractie een bezoek gebracht aan woon-zorgcentrum 
Elisabethdael/Vinckenrode en wij hebben daar bezorgde verhalen van een groot aantal bewoners 
teruggehoord, voor wat betreft de gewijzigde toegangssituatie ter hoogte van de publieksingang 
van beide wooncomplexen aan de Mgr. Bekkersstraat. Het blijkt dat recentelijk ter hoogte van de 
ingang een hoge stoeprand is geplaatst en er paaltjes zijn neergezet, die alleen handmatig door 
hulpdiensten bediend kunnen worden. 
 
Slechte toegankelijkheid 
Deze maatregelen worden door bewoners als lastig te nemen obstakels ervaren en zijn voor 
bewoners een doorn in het oog. Bovendien maken bewoners zich grote zorgen over de 
toegankelijkheid van de wooncomplexen in noodgevallen. Door de hoge stoeprand die geplaatst is 
en de handmatig te bedienen paaltjes, wordt de toegankelijkheid van de complexen voor 
hulpdiensten in de ogen van bewoners ernstig belemmerd.  
 
Zo geven bewoners aan dat de ambulance op dit moment niet tot bij de ingang kan komen. Dit 
leidt tot een zeer onveilige situatie, die zo snel mogelijk veranderd dient te worden. Dit wordt 
volgens bewoners overigens ook onderkend door ambulancemedewerkers. Op het moment dat 
iemand in levensgevaar verkeert, telt elke seconde en dan moet de toegankelijkheid van de 
gebouwen optimaal zijn voor hulpdiensten. Snelle aandacht voor de situatie is dus zeer wenselijk. 
 
Slecht ter been 
Daarbij wonen in Elisabethdael en Vinckenrode veel mensen die slecht ter been zijn en waarvan 
de conditie niet meer zo is als deze in het verleden ooit was. Rolstoel- en rollatorgebruikers en 
anderen die slecht ter been zijn, hebben grote moeite met de situering van de hoge stoeprand ter 
hoogte van de hoofdingang van de complexen. Ze kunnen door om te lopen wel gebruik maken 
van een lager gelegen stoeprand, maar begrijpen niet waarom deze niet bij de ingang geplaatst 
mag worden. 
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Beleidsprogramma ‘rolstoel-proof’ 
In het beleidsprogramma heeft u als speerpunt opgenomen om de routes tussen 
verzorgingshuizen en de centra met voorrang ‘rolstoel-proof’ te maken (bladzijde 4 van het 
beleidsprogramma ‘Samen verder: de burger centraal’). De gewijzigde situatie bij Vinckenrode en 
Elisabethdael lijkt haaks te staan op die doelstelling. Ongetwijfeld heeft Zorggroep Elde contact 
met u gehad over de gewijzigde situatie en de bewoners van de wooncomplexen begrijpen dan 
ook niet waarom dat heeft moeten leiden tot een toegangssituatie waar ze nu zoveel zorgen over 
hebben. 
 
Situatieschets 
Om u een indruk te geven van de huidige situatie bij de ingang van de wooncomplexen treft u als 
bijlage een foto van de huidige situatie. 
 
De situatie is door bewoners al een aantal keren aangekaart, maar dat heeft helaas nog niet tot 
een wijziging in de situatie geleid. 
 
Wij hebben conform artikel 37 RvO daarom de volgende vragen over de ingang en 
toegankelijkheid van de wooncomplexen Elisabethdael en Vinckenrode. 
 

1. Wat is de reden dat de toegangssituatie bij de wooncomplexen Elisabethdael en 

Vinckenrode is gewijzigd? 

2. Is daar overleg over geweest tussen de gemeente en Zorggroep Elde en wat was de 

uitkomst van dit overleg? 

3. Bent u met ons en de bewoners van Elisabethdael en Vinckenrode van mening dat de 

nieuwe situatie haaks staat op uw streven om de routes rondom verzorgingscentra 

‘rolstoel-proof’ te maken?  

4. Bent u bereid om met Zorggroep Elde een afspraak te plannen om de toegangssituatie te 

heroverwegen? 

5. Bent u bereid om Zorggroep Elde aan te manen om samen met bewoners te komen tot een 

voor bewoners bevredigende oplossing, betreffende de toegankelijkheid bij de ingang van 

de wooncomplexen? 

Ervan uitgaande u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en met belangstelling in afwachting 
van uw antwoord. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


